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Allt har en ände 
 

 

Efter totalt 17 år som ordförande i Samfälligheten och 23 år i styrelsen har jag som tidigare meddelat 

beslutat att det är dags för någon ny kraft att ta över som ordförande. Anser att detta kan vara lämpligt 

på årsmötet nu i mars eftersom jag har ytterligare ett år kvar som ordinarie ledamot. Jag kan därför på 

bästa sätt stödja och hjälpa den nya ordförande vi väljer i mars. Det är nu viktigt att ni alla hjälper till att 

fundera och ta fram en kandidat som med nya krafter och ideer är beredd att leda vår styrelse till nya 

framgångar som utvecklar vår fantastiska Samfällighet. I det fall vi inte har något namnförslag blir det 

inte juste att låta den nya styrelsen utse en ordförande av de ordinarie ledamöterna enligt stadgarna. 

 

Jag kan blicka tillbaks på 23 år med helt underbara boende och personer i styrelsen som varit både en 

drivkraft men framförallt en inspiration till alla de beslut och investeringar vi gjort. 

När man tänker tillbaks på de år jag fått förtroendet att vara ordförande finner jag många saker som vi i 

styrelsen drivit igenom och som utvecklat vår Samfällighet. Här är några axplock. 

• Gångväg utefter Skräddaregårdsvägen 

• Anslutning av fiber till alla fastigheter samt att kostnaden för 38 TV-kanaler, internet och 

bredbandstelefoni ingår i Samfällighetsavgiften. 

• Övertagandet av de fasta kostnaderna för vatten och avlopp som inneburit att alla fastigheter 

slipper betala de fasta kostnaderna till Kommunen vilket sparar många tusenlappar om året. 

• 2 st fartdämpande hinder på Skräddaregårdsvägen 

• Ny gångvägsbelysning inom hela Samfälligheten som inneburit att vi kunnat sänka elkostnaden 

med 70-80% 

• Nya eldrivna garageportar 

• Asfaltering av samtliga gångvägar och parkeringsplatser 

• Utbyte av lekutrustningar på samtliga grupper 

Om jag skulle gå igenom protokollen från alla år skulle jag hitta massor av saker som vi gjort men som 

min hjärna inte kommer på under tiden jag skriver. 

Jag känner en enorm tacksamhet mot er alla för det förtroende jag fått att leda denna helt fantastiska 

samfällighetsförening. Och en sak kan jag garantera er. Jag har haft enormt roligt under alla dessa år. 

Men nu ska jag bara njuta av att veta att vi får en ny och förhoppningsvis yngre ordförnade med nya 

utvecklande ideer. Med underbara hälsningar Ralph Arnestig 


